

Участники и программа соревнований:

К соревнованиям допускаются гимнастки СДЮШОР, ДЮСШ, спортивных клубов, ФСО всех регионов России.

Состав команды: неограниченное количество в личном и в групповых упражнениях, 1 судья.

Индивидуальная программа:

Год рождения	Группа А	Группа Б
2014 2013	Б.п.;	Б.п.; (6 элементов)
2012	Б.п. + 1 вид на выбор;	Б.п.;
2011	Б.п. + 2 вида на выбор;	Б.п. + 1 вида на выбор;
2010	Б.п. + 3 вида на выбор;	Б.п. + 2 вида на выбор;
2009 2008	Б.п. + 3 вида на выбор;	Б.п. + 2 вида на выбор;
2007 2006 2005	4 вида (программа КМС);	3 вида (программа КМС);
2004 и старше	4 вида (программа МС);	

Групповые упражнения:

Год рождения	Программа
2012 г.р. и моложе	Б.п.;
2011 – 2012 гг.р.	Б.п.;
2010-2011 гг.р.	Б.п.;
2009-2010 гг.р.	Б.п. + предмет;
2008-2009 гг.р.	Б.п. + предмет;
2007-2008 гг.р.	2 предмета;
2005-2007 гг.р.	2 предмета;

*Главная судейская коллегия оставляет за собой право сократить программу.

*Гимнастка обязана иметь при себе оригиналы свидетельства о рождении и страхового полиса. Заявка должна иметь визу врача на каждого участника о допуске к соревнованиям.

Подведение итогов и награждение:

- 1-3 место – в индивидуальной программе, награждаются кубками, медалями, дипломами соответствующих степеней, памятным подарком от спортивной компании «Victory»;
- 4-6 место – в индивидуальной программе, награждаются памятными призами от спортивной компании «Victory», дипломами соответствующих степеней;
- 1-3 место – в групповых упражнениях, награждаются кубком на команду, медалями, дипломами соответствующих степеней, памятным подарком от спортивной компании «Victory»;
- 4-6 место – в групповых упражнениях, награждаются дипломами соответствующих степеней, памятным подарком от спортивной компании «Victory»;
- каждая участница соревнований награждается памятным подарком от спортивной компании «Victory»;
- тренеры, подготовившие победительниц соревнований, награждаются памятными призами;
- судьи соревнований награждаются памятными призами;
- Организаторами соревнований учреждены специальные призы в отдельных номинациях.

Финансовые расходы:

- Если гимнастка выступает в личной программе и в групповых упражнениях, стартовый взнос составляет **2 700 рублей** в личной программе и **1 000 с человека** в групповых упражнениях.
- Если гимнастка выступает один раз только в личной программе или только в групповых упражнениях стартовый взнос составляет **2 700 рублей**.

Заявки:

Предварительные заявки с указанием фамилии, имени и отчества гимнастки, судей, тренеров подаются **до 6 марта 2020 года**.

Окончательные заявки подаются в мандатную комиссию в день приезда.

К заявке прилагаются следующие документы на каждого спортсмена:

1. Паспорт гражданина Российской Федерации, для спортсменов моложе 14 лет-свидетельство о рождении;
2. Зачетная классификационная книжка;
3. Медицинские справки о допуске к соревнованиям;
4. Документ о страховании жизни и здоровья от несчастных случаев (оригинал).

Контакты:

Для подачи предварительных заявок:

Заявки подаются через сайт <https://victorycup.ru>

Прямая трансляция, стартовые, итоговые протоколы, фотографии будут размещены на сайте <https://victorycup.ru>

Телефон для связи (WhatsApp): +7 903 340-28-13 – Алина Лабутина.

По размещению в гостинице и встрече команд: +7 953 400-20-40 – Алина Гарипова.

С предстоящими спортивными мероприятиями можно ознакомиться на нашем сайте <https://victorycup.ru/upcoming-events/>

Мы в социальных сетях:

Спортивные мероприятия «VICTORY CUP»

-  www.victorycup.ru/
-  vk.com/victorycupru
-  www.instagram.com/victorycup.ru/
-  www.facebook.com/victorycup.ru/
-  #victorycup

«VICTORY CUP»

since 2017

АНО «АКАДЕМИЯ ГИМНАСТИКИ И СПОРТА»

-  www.akgym.ru/
-  vk.com/gymnastics_kazan
-  www.instagram.com/akgym_2014/
-  www.facebook.com/gymnasticskazan/
-  #академия_динамо

Спортивная компания «VICTORY»

-  www.victory.style/
-  vk.com/victory.company
-  www.instagram.com/victory.style.kzn/
-  www.facebook.com/Victory-Group/
-  #victory



Будем рады видеть Вас!

Ждём всех!

Подача заявки для участия в соревнованиях:

N.	Фамилия, Имя	Дата рождения	разряд		Тренер	Медицинский допуск
			имеет	выступает		
N.	Название команды	Дата рождения	разряд		Тренер	Медицинский допуск
			имеет	выступает		
	1.					
	2.					
	3.					
	4.					
	5.					
	Запасная гимнастка					

Представитель команды: _____ контактный телефон и электронная почта.



ПРИМА
АКВА

ФАБРИКА
ФУТБОЛА

20-22
МАРТА
2020

ОТКРЫТЫЙ ТУРНИР

ПО ХУДОЖЕСТВЕННОЙ
ГИМНАСТИКЕ

Санкт-Петербург



Position

About an open tournament

Rhythmic Gymnastics «Victory Cup»

St. Petersburg

Targets and goals:

- promotion and development of rhythmic gymnastics in the Russian cities;
- strengthening sports contacts, exchange of experience between coaches;
- improving sports skills of competitors;

Date, place and date of event:

Competitions are held: 20-22 March 2020.
At the address: St. Petersburg, ul. Sofia, d. 14. The sports center "Factory of football."

20th of March- competition in the individual program and group exercises;

21 March -competition in the individual program and group exercises, the opening parade and awarding;

March 22- competition in the individual program, the parade ceremony, departure of teams after 19.00.

Ensuring the safety of participants and spectators:

Physical culture and sports events are held at the facilities of sports, meet the requirements of relevant regulations in force in the territory of the Russian Federation and to ensure the safety and security of participants and spectators, as well as the availability of sports facilities readiness acts to hold events approved in the prescribed manner. Participation in these contests is carried out only when there is agreement about the life and health insurance against accidents, which is provided to the credentials committee for each competitor.

Management and organization of the competition:

Overall management of preparation and holding of sports competitions is carried out by "Victory" and the NGO "Academy of Gymnastics and Sport".

Direct carrying out of competitions is assigned to the Ground Jury.

Chief judge of the competition -Elena Semina VK (Orel)

Chief Secretary of the competition -Olga Vinogradskaya VC (Volgograd)

Tournament director - Alina Labutina (Kazan).

Participants and competition program:

To competitions gymnasts PRIMA Sports School, Sports School, sports clubs, FSO all regions of Russia.

Team members: unlimited number of personal and group exercises, 1 judge.

Individual program:

Year of birth	Group A	Group B
2014 2013	bp .;	bp .; (6 elements)
2012	Bp + 1 type at choice;	bp;
2011	Bp + 2 types to choose from;	Bp + 1 types to choose from;
2010	Bp + 3 types to choose from;	Bp + 2 types to choose from;
2009 2008	Bp + 3 types to choose from;	Bp + 2 types to choose from;
2007 2006 2005	4 form (CCM program);	3 mode (CCM program);
2004 and older	4 types (MS program);	

Group exercise:

Year of birth	Program
Born in 2012 and younger	bp .;
2011 - 2012 gg.r.	bp .;
2010-2011 gg.r.	bp .;
2009-2010 gg.r.	Bp + Object;
2008-2009 gg.r.	Bp + Object;
2007-2008 gg.r.	2 subjects;
2005-2007 gg.r.	2 subjects;

* Ground Jury reserves the right to shorten the program.

* The gymnast is required to be in possession of the original birth certificate and insurance policy. The application must have a doctor visa for each participant on the admission to the competition.

Summarizing and rewarding:

- 1-3 place - in the individual program will be awarded with cups, medals, diplomas of corresponding degrees, a souvenir from a sports company «Victory»;
- 4-6 place - in the individual program will be awarded with prizes from sports company «Victory», diplomas of corresponding degrees;
- 1-3 place - in the exercise group will be awarded a cup for the team medals, diplomas of corresponding degrees, a souvenir from a sports company «Victory»;
- 4-6 place - in group exercises will be awarded diplomas of corresponding degrees, a souvenir from a sports company «Victory»;
- Each participant of the competition is awarded with gifts from sports Company «Victory»;
- coaches who prepared the winners of the competition will be awarded prizes;
- Judges of the competition will be awarded prizes;
- The organizers of the competition special prizes in the individual categories.

Financial expenses:

- If the gymnast performs in a personal program and group exercises, the entry fee is 2700 rubles a personal program and 1 000 per person in the group exercises.
- If the gymnast performs once only in his personal program or only in the exercise group entry fee is 2700 rubles.

Applications:

Preliminary applications specifying the name, surname and patronymic of the gymnasts, judges, coaches served until March 6, 2020.

Final applications are served to the credentials committee in day priezda.K shall be accompanied by the following documents for each athlete:

1. The passport of the citizen of the Russian Federation, for athletes under the age of 14 years- the birth certificate;
2. Student's record book classification;
3. Medical certificates for admission to the competition;
4. The instrument of life and health insurance against accidents (original).

Contacts:

To submit preliminary applications:

Applications are submitted through the site <https://victorycup.ru>

A live webcast, starting, final protocols, the photos will be posted on the website <https://victorycup.ru>

Contact phone number (WhatsApp): +7 903 340-28-13 - Alina Labutina. Po accommodation and team meetings: +7 953 400-20-40 - Alina Garipova.

With upcoming sporting events can be found on our website

<https://victorycup.ru/upcoming-events/>

We are in social networks:

Sporting events «VICTORY CUP»

-  www.victorycup.ru/
-  vk.com/victorycupru
-  www.instagram.com/victorycup.ru/
-  www.facebook.com/victorycup.ru/
-  #victorycup

ANO "ACADEMY OF GYMNASTICS AND SPORT"

-  www.akgym.ru/
-  vk.com/gymnastics_kazan
-  www.instagram.com/akgym_2014/
-  www.facebook.com/gymnasticskazan/
-  #akademiya_dinamo

Sports company «VICTORY»

-  www.victory.style/
-  vk.com/victory.company
-  www.instagram.com/victory.style.kzn/
-  www.facebook.com/Victory-Group/
-  #victory



We will be glad to see you!

Waiting for everybody!



ПРИМА
АКВА

ФАБРИКА
ФУТБОЛА

Submission of application for participation in the competition:

N.	Surname, Name	Date of Birth	discharge		Trainer	medical clearance
			It has	acts		
N.	Team name	Date of Birth	discharge		Trainer	«VICTORY CUP» medical clearance since 2017
			It has	acts		
	one					
	2.					
	3.					
	four.					
	five.					
	replacement gymnast					

The team representative: _____ phone number and e-mail.



ПРИМА
АКВА

ФАБРИКА
ФУТБОЛА